



ACTION SUDBURY

Drive Aware ~ Not Impaired

"Citizens Against Impaired Driving"

NORMAN (Normie) C. HEIN BURSARY APPLICATION

APPLICATION DEADLINE: MARCH 31ST

Bursary Eligibility Criteria:

1. Be a full-time student at a local high school, registered to attend a college or university in the upcoming fall term.
2. Be actively involved in promoting the "drive aware, not impaired" message within your school and/or the community.
3. Provide a letter from a teacher and/or guidance counsellor at your current school that highlights the following information: confirmation of your full-time status, a description of your involvement in the "drive aware, not impaired" message (years involved, # of hours involved, events supported/organized, any links to Action Sudbury, etc.), and a description of any special circumstances that make you a deserving candidate for this bursary.
4. Provide a copy of your letter of acceptance into the post-secondary program of your choice.
5. Completed applications should be mailed to: Action Sudbury Bursary Application, PO Box 2875, Station A, Sudbury, ON P3A 5J3 by March 31st

PART 1: TO BE COMPLETED BY THE APPLICANT. PLEASE PRINT.

Name: _____ Age: _____

Address: _____

Email: _____

Contact Number(s): _____

Secondary School: _____

Post-Secondary Institution You Will Be Attending: _____

Program of Study: _____

What are your goals for the future? (please use only the space provided): _____

How have you promoted the “DRIVE AWARE~NOT IMPAIRED” message in your school and community? (please use only the space provided) _____

Why do you feel the “drive aware, not impaired” message is important? (please use only the space provided)

How do you intend to continue to promote the “drive aware, not impaired” message during your post-secondary endeavours? (please use only the space provided)

PART 2: TO BE COMPLETED BY A TEACHER AND/OR GUIDANCE COUNSELLOR

Please attach a letter that provides the following information about the student applicant:

- ✓ **Your name and role within the applicant’s school**
- ✓ **Confirmation of the applicant’s full-time student status**
- ✓ **A description of the applicant’s involvement in the “Drive Aware ~ Not impaired” message (years involved, # of hours involved, events supported/organized, any links to Action Sudbury, etc.)**
- ✓ **A description of any special circumstances that make the applicant deserving of this bursary**



ACTION SUDBURY

"Citoyens Contre L'Ivresse au Volant"

**S.V.P. Soyez Prudent
Au Volant!**

NORMAN (Normie) C. HEIN FORMULAIRE DE BOURSE

DATE LIMITE: 31 MARS

Critères d'admissibilité:

1. Être un/une étudiant(e) à temps plein dans une école secondaire locale, enregistré de fréquenter un collège ou une université dans la prochaine session d'automne.
2. Participer activement dans la promotion du message «conduisez concients, pas altérée» au sein de votre école et / ou communauté.
3. Fournir une lettre d'un/une enseignant(e) et / ou conseiller d'orientation de votre école, qui met en évidence les informations suivantes: confirmation de votre statut à temps plein, une description de votre implication dans la promotion du message «conduisez concients, pas altérée» (années impliqués, Nombre d'heures impliqués, événements pris en charge/ organisée, des liens à l'action Sudbury, etc.), et une description des cir constances particulières qui font de vous un candidat digne pour cette bourse.
4. Fournir une copie de votre lettre d'acceptation dans le programme d'études postsecondaires de votre choix.
5. Les demandes de bourse doivent être remplies et envoyées, par le 31 Mars, à l'adress suivante: Action Sudbury (demande de bourse), PO Box 2875, Station A, Sudbury, ON P3A 5J3

PARTIE 1: À REMPLIR PAR L'ÉTUDIANT(E). S'IL VOUS PLAÎT IMPRIMER.

Nom: _____ Âge: _____

Adresse: _____

Email: _____

Numéro(s) de téléphone: _____

Ecole secondaire: _____

Institution postsecondaire vous participerez à: _____

Programme d'études: _____

Quels sont vos objectifs pour l'avenir? (s'il vous plait utiliser seulement l'espace fourni):

Comment avez-vous fait la promotion du message «conduisez concients, pas altérée» dans votre école ou communauté? (s'il vous plaît utiliser seulement l'espace fourni)

Pourquoi sentez-vous que la promotion du message «conduisez concients, pas altérée» est important? (s'il vous plaît utiliser seulement l'espace fourni)

Comment avez-vous l'intention de continuer à promouvoir le message «conduisez concients, pas altérée» pendant vos études postsecondaires? (s'il vous plaît utiliser seulement l'espace fourni)

PARTIE 2: À REMPLIR PAR UN/UNE ENSEIGNANT(E) ET/OU CONSEILLER D'ORIENTATION

S'il vous plaît produire une lettre qui fournit les informations suivantes:

- ✓ Votre nom et votre rôle au sein de l'école
- ✓ Confirmation du statut à temps plein de l'étudiant(e)
- ✓ Une description de la participation dans la promotion du message «conduisez concients, pas altérée» (années impliqués, nombre d'heures concernées, les événements pris en charge / organisée, des liens vers Action Sudbury, etc.)
- ✓ Une description de circonstances particulières qui démontre que l'étudiant(e) mérite cette bourse

